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Op 31 januari heeft tijdens de raadsvergadering CDA raadslid Corné de Rooij vragen gesteld in 
verband met de omgevingsvergunning voor het plaatsen van een antennemast op bedrijventerrein 
Veertels in Riel. Tijdens deze vergadering zijn de vragen niet inhoudelijk beantwoord omdat de zaak 
nog in behandeling is bij de commissie voor bezwaarschriften. De hoorzitting van de commissie voor 
bezwaarschriften heeft plaatsgevonden en het college acht het daarom het juiste moment om de 
vragen inhoudelijk te beantwoorden. 

Vraag 1: Waarom is de plaatsingszone aangepast en daarmee dichter naar de woongebieden 
gekomen

Antwoord: De zonering aan de zijde van de Dorpstraat in Riel is bij het vaststellen van het 
antennebeleid aangepast naar aanleiding van de zienswijze van KPN. De 
argumentering was dat deze locatie ook als bedrijfslocatie is aangemerkt. Dit vormde 
de aanleiding tot controle van de overige plaatsingszones, waarbij is geconstateerd 
dat aan de zuidzijde van Riel twee ander zoneringen niet overeenstemming bleken te 
zijn met de tekst en de bedoelingen van het antennebeleid. Het betrof de volgende 
aanpassingen:
a. De contour rond industrieterrein Veertels in Riel is aangepast zodat ok de 

bedrijven aan de oost en zuidzijde binnen de zonering liggen;
b. De contour rond sportpark de Krim is aangepast zodat ook de daar gelegen 

manege binnen de zonering valt;
Naast de aanpassingen in Riel is ook de zonering aan de zuidzijde van Goirle langs de 
Turnhoutsebaan is doorgetrokken tot aan de grens.

Vraag 2: Waarom is gekozen voor deze locatie
Antwoord: De locatie van de mast is gekoppeld aan een zoekgebied van de provider. Bestaande 

masten in Riel buiten het zoekgebied zijn radio technisch niet aan de orde. Deze staan 
te ver weg om de benodigde dekking te krijgen. Binnen het zoekgebied van Vodafone 
zijn geen bestaande masten en geen geschikte hoge gebouwen gelegen. Wanneer er 
geen reële opties voor site-sharing zijn staat het de aanvrager op basis van het 
antennebeleid vrij om, op basis van radio-technische afwegingen, gewenste dekking 
en beschikbaarheid, binnen de plaatsingszone een locatie te kiezen voor het 
oprichten van een nieuwe mast. Als op die locatie voor het overige ook wordt voldaan 
aan de criteria van het gemeentelijk beleid, dan is de gemeente gehouden om 
conform haar beleid medewerking te verlenen.
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Vraag 3: Is er een financiële motivatie, zo ja, hoe hoog is de vergoeding die de gemeente 
ontvangt.

Antwoord: De gemeente Goirle ontvangt van de provider een financiële vergoeding van 
€6.000,00 per jaar voor het gebruik van de grond. Wanneer er sprake is van site-
sharing door een andere provider wordt de vergoeding verhoogd met een bedrag van 
€1.500,00 per provider. 


